

The Adventure Begins: Color Me Character Champion- 4 Colors for Success *Character Champions® English Language Development (ELD) Version #2*

The Adventure Begins: Color Me Character Champion- 4 Colors for Success- Stories and Songs from Character Island V.4 meets the needs of the beginning to intermediate levels of English Language Development (ELD) students around the world who desire to increase their English skills while learning about positive success psychology and character self-development. Most of the words in the story are taken from the Fry list of the most common 1000 words used in the English language and all of the 220 Dolch high frequency words to support the learning of the vocabulary most often used in English. This makes the story not only entertaining, but also very practical, educational, and useful for learning English, teaching character development to ELD learners, and to students who are native English speakers who want to improve their reading skills.

This unique knowledge story is based on the authors' combined educational experiences of over 85 years in preschool-college teaching and school psychology experiences in the United States and China; maps a powerful direction towards balancing healthy living and learning at home, school, work, and community. After reading, listening, and hearing its original motivational Character Champions story and registered music; (www.characterchampion.org) readers will learn to use four self-coaching tools for developing school/work success using the Character Champions® Code. Increase the levels of success skills and Psychological Wealth® for youth regardless of their background and handicapping condition while teaching them the most important English words to know with this fun, colorful story.

历险开始: 为我添冠军色彩 - 4色成功故事 - 品格岛传来的歌声与故事 (第4卷) 本书适用于世界各地希望提高英语技能、同时渴望学习一些积极成功心理学和品格自我发展能力, 并具备初至中级英语语言发展 (ELD) 程度的学生。为了帮助读者尽快学会最常用的英语词汇, 故事中大部分的单词都取自于英语最通用的Fry1000字列表, 以及Dolch列表中所有的220字。这使得故事不仅有趣也非常实用。它集教育、实用英语教学、品格发展学习于一体, 不仅能帮助ELD学生, 而且那些有心要提高自己的阅读能力、以英语为母语的学生也将受益匪浅。

这个独特的知识故事是建立在三位作者共同累积超过85年的丰富教学经验基础上, 应用学校心理学于教学中, 从幼儿园至大学年龄段, 横跨美国和中国综合教育经验, 为广大读者绘制了一幅地图, 使读者朝着均衡、健康生活的强大方向努力, 以达到在家庭、学校、工作单位和社区里愉快生活、学习的目标。当你读/听完这个故事, 并从网上收听我们励志的Character Champions 原创音乐 (www.characterchampion.org) 后, 读者将学习如何使用以品格冠军密码编写的四个自我完善执教工具, 帮助你在学校/工作中取得成功。通过教学最重要的英语单词来了解这个有趣、丰富多彩的故事, 青少年读者不论其背景如何, 是否有自身的障碍限制, 都能不同程度地增加其成功技能和心理富有水平。



*Will you **S.O.A.R.** like Character Champions or sink like Shadow's Extremes?
The Choice is Yours. SOAR With Four!!!!*